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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2018/19:74 Effektbrist i Skåne som hämmar tillväxten

Skånska kommunrepresentanter, regionföreträdare och lokala elleverantörer har 
haft möte i Skåne med anledning av risken för effektbrist i Skåne. Omställning 
och utbyggnad av vårt samhälle med en allt större åtgång av el ställer krav på 
att stabilitet och kvalitet i elnäten går i takt med utvecklingen.

När tågnätet byggs ut hänger inte elkraften med. Det finns ett brådskande behov 
av 12 megawatt i takt med att fler elbussar och elbilar kommer att sättas i trafik.

I Malmö, Landskrona, Trelleborg och Ystad pågår en elektrifiering med ett 
krav på runt 6 megawatt. Färjorna Helsingborg–Helsingör behöver 10 
megawatt – lika mycket som ett Rydebäck med ca 5 000 invånare.

Lunds nya spårvagnar kommer att behöva en effektökning på 5 megawatt, Max 
IV 18 megawatt och ESS 40 megawatt, för att nämna några ytterligare 
exempel.

Kapacitetsbrist innebär påverkan på transporter, jobb och befintliga företag 
såväl som på nyetableringar, med utebliven tillväxt som följd.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vad avser statsrådet att vidta för åtgärder för att effektbristen inte ska bli ett 
faktum?

………………………………………

Ann-Charlotte Hammar Johnsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-01-31
Besvaras senast
2019-02-06 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


